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Pobude, predlogi in vprašanja svetnikov dani na 17. redni seji Občinskega sveta 

 

Irma Grbec in Breda Oražem: 

1. Ali lahko svetniki dobimo informacijo o tem, kaj se dogaja z odvozom plastike? Slišala 

sem namreč, da se sedaj plastika, ki jo pobira Komunala Ribnica, kopiči na zaprtem 

odlagališču Mala Gora, ker je nobeno od pristojnih podjetij noče prevzeti, saj je baje kvota, 

ki jo država predvideva za Komunalo Ribnica, že izpolnjena.  

Odgovor:    Komunala Ribnica ima na zbirnem centru v Mali gori na skladišču cca. 50 ton 

mešane odpadne komunalne embalaže. Vzrok za to je v tem, da družba za ravnanje z 

odpadno embalažo (DROE) Interseroh noče prevzeti deleže odpadne embalaže v deležu 

kot jim ga je določila država, pač pa odpadno embalažo prevzema v bistveno nižjem 

deležu, tako kot si to oni sami izračunavajo. 

   Sistem ravnanja s komunalno odpadno embalažo v Sloveniji je postavljen tako, da smo 

izvajalci javne službe ravnanja z odpadki dolžni embalažo zbrati. DROE pa so na osnovi 

pobrane embalažnine od prvih ponudnikov embalaže na našem tržišču, dolžne to embalažo 

od nas brezplačno prevzeti, odpeljati in ustrezno presortirati  ter poskrbeti za njeno 

ustrezno snovno ali energetsko predelavo. Dejstvo je tudi, da je ta embalaža last DROE in 

je  mi ne smemo prodati ali kako drugače odtujiti. V Sloveniji imamo trenutno 4 DROE: 

Slopak (50,76%),  Interseroh (35,21%), Surovina (9,71%) in Unirec (4,32%). Vse ostale 

DROE razen Interseroha svoje deleže redno prevzemajo.  

   Komunala Ribnica je po neuspelih pogovorih z družbo Interseroh o odvozu celotnega 

deleža, ki ji pripada, v začetku meseca oktobra podala prijavo na Inšpektorat republike 

Slovenije za kmetijstvo in okolje proti DROE Interseroh. Po zadnjih informacijah 

inšpektorat še ni ukrepal proti DROE Interseroh. 

   Problem prevzema odpadne embalaže s strani Interseroha je prisoten po vsej Sloveniji. V 

reševanje te problematike se je aktivno vključila tudi Zbornica komunalnega gospodarstva 

in Ministrstvo za kmetijstvo in okolje.  

   Rešitev problematike pri odvozu odpadne embalaže se bo zagotovo morala najti na 

državnem nivoju in bo veljala za vse izvajalce javnih služb. Upamo pa, da bo ta rešitev 

znana čim prej. 

Bojan Trdan, Direktor, Javno komunalno podjetje Komunala Ribnica d.o.o. 

 

2. Zaposlovanje v lekarni: do nas je prišla informacija o nepravilnosti izbire delavke za 

nadomeščanje delavke na porodniškem dopustu. Ker ne bi radi, da bi se govorice o 

koruptivnosti in klientelizmu še naprej širile po občini in tako blatile občino kot 

ustanoviteljico in pa tudi lekarno kot javni zavod, prosim pristojne na občinski upravi, da 

se pozanimajo o razpisnih pogojih za določeno delovno mesto v Lekarni Ribnica. Prosim 

tudi, da se preveri, ali so bili odgovori, ki so jih prejeli neizbrani kandidati iz Lekarne, v 

skladu s predpisi in zakonom.  

Odgovor:  Izbira zaposlenega delavca za nadomeščanje je bila skladna z zakonodajo. Za 

dodatne informacije se lahko obrnete na Lekarno Ribnica. 

 

 

Matej Zobec sprašuje, ali bodo glede na predloženo poročilo o izvedbi javnega naročila 

male vrednosti za otroško igrišče pri »OŠ Ribnica« v letu 2012 izvedene kakšne sankcije? 

Odgovor: Sankcij ni bilo, postopki so bili izpeljani v skladu z zakonodajo. 

 

Zanima ga še, zakaj otroško igrišče pri OŠ ni odprto za vse uporabnike ampak le za 

vnaprej dogovorjene skupine? 
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Odgovor: Igrišče je v dopoldanskem času namenjeno le nižjim oddelkom Osnovne šole, v 

popoldanskem času pa vsem zainteresiranim uporabnikom, ki ga tudi uporabljajo. 

 

 

Anton Ilc je posredoval pritožbo tako KS Ribnica kot krajanov Goriče vasi glede hrupa v 

bližnjem lokalu Galop v industrijski coni Ugar. Meni, da je obratovalni čas lokala do 3. ure 

zjutraj moteč za vse okoliške prebivalce in naj se le-ta skrajša.  

Odgovor: Sprememba Pravilnika o spremembah Pravilnika o merilih za določanje 

podaljšanega obratovalnega časa gostinskih obratov in kmetij, na katerih se opravlja 

gostinska dejavnost je bila načrtovana za 15. Redno sejo Občinskega sveta Občine 

Ribnica. V tem pravilniku so določeni pogoji za podaljšano obratovanje lokalov. Na 13. 

redni seje je Odbor za gospodarstvo  8. aprila 2013 zadevo obravnaval in soglasno sprejel 

sklep: Občinski svet zavrne sprejem Pravilnika o merilih za določanje podaljšanega 

obratovalnega časa gostinskih obratov in kmetij, na katerih se opravlja gostinska  

dejavnost. Zato so se aktivnosti na Pravilniku o spremembah Pravilnika o merilih za 

določanje podaljšanega obratovalnega časa gostinskih obratov in kmetij, na katerih se 

opravlja gostinska dejavnost ustavile. Občina bo pripombe upoštevala pri morebitnem 

naslednjem spreminjanju pravil za delovne čase gostinskih lokalov. 

 

 

Jože Levstek in sodelavci 

 


